
Šialená Eurokomisárka : “Migrácia je
pozitívna, bez migrantov by bola EÚ
ochudobnená. Usilovne pracujeme na novom
návrhu migračného paktu!”
- CZ24 News | 25. května 2020

EU: Ylva Johansson, bývalá švédska politička a dnes eurokomisárka pre vnútorné
záležitosti, počas nedávneho rozhovoru povedala, že Európska únia by bez migrantov bola
ochudobnená.

V rozhovore s ľavicovým think-tankom Priatelia Európy komisárka tvrdila, že nemožno opomenúť a
nepovedať, že na migráciu do Európy sa musí pozerať jedine v pozitívnom svetle. Jedinými ľuďmi,
ktorí popisujú imigráciu ako problém, sú podľa Johansson „pravicoví extrémisti“.

„Vždy existujú pravicoví extrémisti a rasisti a xenofobické sily, ktoré chcú migrantov popisovať ako
niečo abnormálne, ktorí o migrantoch chcú hovoriť ako o“ nich „, povedala.

„To ale nie je pravda. Migrácia je normálna, migranti sú tu a boli tu po celé generácie. Máme teda
mnoho migrantov a mnoho ľudí migrantského pôvodu a tí sú našou súčasťou, súčasťou nás.“

Johansson ďalej hovorila: „V EÚ, keď máme normálny rok, tak máme od jedného do jedného a pol
milióna migrantov. Bez nich by sme boli ďaleko, ďaleko chudobnejšou úniou. A tých neoficiálnou
cestou postupujúcich imigrantov bude menej, menej ako 200 000. Takže si myslím, že je dôležité
poukázať, že imigrácia je normál a že ju môžeme zvládať. A že ľudia imigračného pôvodu sú teraz
našou súčasťou.“

Johansson tiež uviedla, že Európska únia už pracuje na novom návrhu migračného paktu, ktorý
predloží začiatkom leta. Tento návrh zrejme stanovuje nový právny rámec, ktorý umožní tým, ktorí
by inak boli ilegálnymi migrantmi, aby do bloku vstupovali legálne a nemuseli sa nechať pašovať
podvodnými dovozcami ľudí.
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